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مرد اسيد پاش قصاص شود

در حالي كه اكثريت مردم در انتظار قصاص مرد اسيد پاش بودند ناگهان خبري منتشر شد كه قصاص اين مرد مجرم به

تعويق افتاد.

جام جم آنلاين: در حالي كه اكثريت مردم در انتظار قصاص مرد اسيد پاش بودند ناگهان خبري منتشر شد كه قصاص اين مرد مجرم
به تعويق افتاد.

به گزارش جام جم آنلاين قرار بود امروز مجيد مرد اسيد پاشي كه آمنه را با اين كار خود نابينا كرده بود، قصاص شود اما به دلايل
نامعلومي قصاص وي امروز انجام نشد.

از زمان انتشار خبر قصاص اين مرد اسيد پاش تاكنون، كابران سايت جام جم آنلاين با درج نظرات و ديدگاههاي خود خواستار قصاص
مجرم اسيد پاش شدهاند.

نظرات فراوان مردم نشان ميدهد كه خواستار قصاص اين مرد هستند و نسبت به اين كه چرا قصاص مجيد اينقدر دير انجام ميشود
انتقاد دارند.

به چند نظر از صدها نظر مردم در بارهي قصاص مرد اسيد پاش توجه كنيد.

-با سلام و عرض ادب بخشش خوب است و در اسلام هم خيلي سفارش شده ولي براي کار غير عمد نه براي اين سري افراد.

-حکم باید زودتر از اینها اجرا میشد.من موافق صد در صد اجرای این حکم هستم.

-باسلام به نظر بنده هم روزنامه ها وهم صدا وسيما مي بايست اخبار مربوط به قصاص رو پخش کنند تادرس عبرتي باشه براي ديگرا
ن.متاسفانه در اين چند سال اخير شاهد چنين پيشامدهايي بوديم .کاش زودتر از اينها طرفو قصاص ميکردند

-ضمن همدردی با خانم آمنه، حکم قصاص باید اجرا شود و این همان چیزی است که قرآن کریم میگوید در قصاص زندگی برای
جامعه هست و تفسیر همان آیه است . اما چرا اینقدر دیر باید اجرا شود، بهر حال امیدوارم خبر اجرای آن را بخوانم.

-حکم قصاص باید اجرا شود چرا این قدر تردید میکنند؟ چرا بعد از 7 سال حکم قصاص اجرا می شود؟ باید زودتر از اینها اجرا می
شد؟ اگر این حکم اجرا نشود از این به بعد شاهد اسید پاشی های روزانه خواهیم بود! خواهش می کنم این صدای مرا به گوش

مسئولین قوه قضائیه برسانید. متشکرم.

-باز هم عدالت بر قرار نيست ؟؟!! چرا !!؟؟ چون وقتي اسيد بر روي امنه پاشيده شده تا بيمارستان و رسيدگي با حال او دردي را حس
كرده بود كه خدا نصيب هر بنده اي نكند، در صورتي كه متهم در همان لحظهي حكم در بيمارستان مداوا خواهد شد حتي قسمتي را
كه اسيد مي پاشند را بي حس مي كنند تا دردي نكشد. دوم آنكه اسيد بر كل صورت آمنه پاشيد شده در صورتي كه در متهم فقط در
چشمانش پاشيده ميشود. سوم آنكه هفت سال پيش آمنه بينايي و لذت زندگي از او گرفته شد در صورتيكه متهم در اين مدت از
سلامتي خود بهره مي برده است و در آخر آنكه چرا آمنه بايد ديه قصاص متهم را پرداخت كند در صورتيكه مسبب اين حوادث نبوده.

-اين حادثه تازگي ندارد و بارها شاهد وقوع آن بودهايم حال اگراين حکم با شرايط ذکر شده اجراشود تاثير بسزايي درجلوگيري از
وقايع اينچنيني در آينده خواهد داشت. .

-با وجود اينکه ميدانم در عفو لذتي است که در انتقام نيست اما براي جلوگيري از تسري چنين مواردي اجراي قصاص و عدالت را به
عنوان درس عبرت و جلوگيري از بروز چنين اعمال ناشايستي لازم ميدانم / با تشکر.

-باسلام ضمن اظهار همدردی با آمنه عزیز بهترین کار را کردی که کوتاه نیامدی باشد تا درس عبرتی برای بقیه.

-با تاسف وتاثر از این اتفاق برای آمنه تعجب من از اینکه اجرای حکم 7 سال طول کشیده است .
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-ضمن همدردی با خانم آمنه، حکم قصاص باید اجرا شود و این همان چیزی است که قرآن کریم میگوید. اما چرا اینقدر دیر باید اجرا
شود، به هر حال امیدوارم خبر اجرای آن را بخوانم.

-باسلام به نظر بنده هم روزنامه ها وهم صدا وسيما مي بايست اخبار مربوط به قصاص رو پخش کنند تادرس عبرتي باشه براي ديگرا
ن.متاسفانه در اين چند سال اخير شاهد چنين پيشامدهايي بوديم .کاش زودتر از اينها طرفو قصاص ميکردند.

-شاید اگه مورد دیگه ای بود میشد گذشت کرد ولی اسید پاشی ؟ دو تا قطره اسید بریزید روی یه جسم سخت یا روی یه تیکه گوشت
تا بفهمید چه اتفاقی میفته. امیدوارم آمنه لحظات آخر پشیمون نشه والا بازهم باید شاهد چنین اتفاقات تلخی باشیم.

-امیدوارم در دقیقه 90 او را ببخشد. خود صدور حکم دلیل بر قاطعیت دستگاه عدالت است. ولی ایا مجید همیشه این اخلاق ها و
انتقام ها را داشته ؟ اگر نه امید به بخشش دارم و اگر بله پس باید سرش به سنگ بخورد.

-با سلام و عرض ادب بخشش خوب است و در اسلام هم خيلي سفارش شده ولي براي کار غير عمد نه براي اين سري افراد.

-حکم باید زودتر از اینها اجرا میشد . من موافق صد در صد اجرای این حکم هستم

-حکم قصاص باید اجرا شود تا بفهمد ندیدن چه رنجی دارد بخشش معنی ندارد
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